



Muscat: May 11th, 2025

مسقط: 11 مايو 2025م

Approval of the unaudited financial
statements for Three months
ended March 31st, 2025

Dhofar International Development and Investment Holding Co SAOG is pleased to inform the Financial Services Authority, Muscat Stock Exchange and all investors that the BoD held its second meeting on Sunday May 11th, 2025 and approved the followings:

- 1- The unaudited financial statements for the three months ended March 31st, 2025.
- 2- The BoD report for the period ended 31 March 2025.

The financial statements will be uploaded on the MSX website as well as on the company website (www.didic.com).

Best Regards

Jamal Kamel Rasheed
Company Secretary



اعتماد القوائم المالية غير المدققة عن فترة
الثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2025م

يسر إدارة شركة ظفار الدولية للتنمية والاستثمار القابضة ش.م.ع.ع إفادة هيئة الخدمات المالية، بورصة مسقط وعموم المستثمرين بأن مجلس الإدارة قد عقد اجتماعه الثاني يوم الأحد الموافق 11 مايو 2025م وقد ناقش ما يلي:

- 1- اعتماد القوائم المالية غير المدققة عن فترة الثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2025م.
- 2- اعتماد تقرير مجلس الإدارة عن الفترة المنتهية في 31 مارس 2025م.

سيتم تحميل القوائم المالية على موقع بورصة مسقط وكذلك على الموقع الإلكتروني للشركة (www.didic.com).

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير

جمال كامل رشيد
أمين سر الشركة